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1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 23.3.2015  
 
 
 
 
 
Ing. Tereščáková: 
Ja by som sa chcela spýtať za občanov Jarkovej ulice, v akom štádiu je riešenie jednosmerky, 
ktoré občania schválili na verejnom prerokovaní dňa 12.3., lebo občania nemajú žiadnu 
oficiálnu odpoveď.  
 
PhDr. Čižmár: 
Táto otázka smerovaná pravdepodobne oddeleniu výstavby aj z tohto dôvodu, že  tak ako ste 
už spomenuli bolo zvolané verejné prerokovanie za účasti vedenia mesta. Za oddelenie 
výstavby sa na ňom zúčastnila pani Ing. Verešová. 
 
Ing. Verešová: 
V súčasnosti sa pripravuje stanovisko oddelenia výstavby s tým, že závery verejnej mienky 
občanov boli jednoznačne dané na tom samotnom prerokovaní. Väčšina občanov sa vyjadrila, 
bola za jednosmernú premávku. My toto ich rozhodnutie samozrejme musíme akceptovať, 
ovšem nie je to také jednoduché, pretože na to, aby sme tu jednosmernú premávku zriadili je 
potrebné, aby sme  zadali spracovanie projektu dopravného značenia jednosmernej premávky, 
ktorú ešte opätovne budeme musieť schváliť dopravným inšpektorátom a následne mesto, ako 
cestný správny orgán určí dopravné značenie jednosmernej premávky nielen tejto ulice ale aj 
súvisiacich miestnych komunikácií, ktoré bezprostredne nadväzujú na túto miestnu 
komunikáciu. V podstate časový horizont samotnej realizácie predpokladám do mesiaca by 
mal byť vyriešený. Ten záver o ktorý sa vy pýtate je ten, ako to bolo rozhodnuté, ulica 
Jarková momentálne podľa mienky väčšiny občanov bude jednosmerná. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 23.3.2015 
 
 


